

The Standing Senate Committee on Official Languages

Senator Poirier: Can you tell me what percentage of your staff is bilingual?

Answer from Canada Infrastructure Bank (CIB):

As of December 31, 2018, CIB had a total of 12 employees, of which 5 (42 percent) are bilingual.

As of February 15, 2019, CIB had a total of 20 employees, of which 5 (25 percent) are bilingual. The eight employees who joined CIB are in specialized roles in the investment and finance teams.

CIB continues to recruit a diverse and bilingual workforce. By March 31, 2019, CIB estimates to have at least 29 employees, of which 8 (28 percent) will be bilingual. This forecast is based on positions where there is a confirmed employment agreement.

Le Comité sénatorial permanent des langues officielles

La sénatrice Poirier : Pouvez-vous me dire quel pourcentage de votre personnel est bilingue?

Réponse de la Banque de l'infrastructure du Canada (BIC) :

Au 31 décembre 2018, la BIC comptait 12 employés, dont 5 (42 %) sont bilingues.

Au 15 février 2019, la BIC comptait 20 employés, dont 5 (25 %) sont bilingues. Les huit employés qui ont rejoint la BIC occupent des postes spécialisés dans les équipes d'investissement et de finance.

La BIC continue de recruter une main-d'œuvre diversifiée et bilingue. D'ici le 31 mars 2019, la BIC estime avoir au moins 29 employés, dont 8 (28 %) seront bilingues. Cette prévision est basée sur les postes pour lesquels il existe un contrat de travail confirmé.